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Protokół nr RG.0002.36.2021 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Kobiór 

z dnia 30.12.2021r. 

 

Obradowanie odbyło się w trybie zdalnym. 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Przemysław Sawicki. Otworzył on sesję 

i stwierdził  prawomocność obrad. 

Obecnych 14 radnych (nieobecna radna Magdalena Weintritt), w posiedzeniu uczestniczyli również 

Eugeniusz Lubański – Wójt, Gabriela Zając – Skarbnik. 

Obecni Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na głosowanie nad projektami uchwał objętych 

porządkiem obrad, a także podejmowanie wszelkich rozstrzygnięć z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. 

 

Przewodniczący odczytał porządek obrad: 

 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum.    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 2.12.2021. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2021 rok 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2021 - 2031 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie pokrycia kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobiór na lata 

2022 – 2031. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kobiór na 2022 rok 

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 

dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom 

Alkoholowym w Bielsku-Białej 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu przez gminę Kobiór 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Kobiór 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty 

14. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w przypadku nieruchomości niezamieszkałych, na których powstają odpady 

komunalne 

15. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska Dla Gminy 

Kobiór na lata 2022-2025 z uwzględnieniem perspektywy lat 2026-2029” 

16. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych 

17. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/60/11 Rady Gminy Kobiór z dnia 

27 października 2011r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych 

18. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze komunalizacji działek z 

przeznaczeniem pod tereny zielone 

19. Sprawy bieżące. 

20. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

21. Zakończenie obrad. 

 

 

Do obrad dołączyła radna Magdalena Weintritt – obecnych 15 radnych. 
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Na wniosek Wójta Przewodniczący zaproponował dodanie do porządku obrad punktu: „Rozpatrzenie 

i podjęcie uchwały w sprawie umorzenia odsetek od zaległości czynszowych“. 

Radni jednogłośnie wyrazili zgodę na zmianę porządku obrad. Wniesiona uchwała będzie rozpatrywana 

w punkcie 19, kolejne punkty porządku obrad zostają przesunięte na dalsze pozycje. 
 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 2.12.2021. 

 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 

 
4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt przedstawił najważniejsze zagadnienia z okresu od 2.12.2021r. do 30.12.2021r. 

 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2021 rok 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kobiór na lata 2021 - 2031 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie pokrycia kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosów za, 1 przeciw (C. Świerkot). 

 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobiór na lata 2022 – 2031. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Kobiór na 2022 rok 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosów za, 1 wstrzymujący się (D. Cuber). 

 
10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji 

celowej dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka 

Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 
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połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu przez gminę Kobiór 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kobiór 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy oraz odczytał treść wprowadzanej zmiany w regulaminie. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty 

 

Przewodniczący poinformował, że radni podczas posiedzenia komisji połączonych przegłosowali 

podniesienie stawki o 3 zł od osoby oraz odczytał treść uchwały. 

Uchwała została przyjęta – 13 głosów za, 1 przeciw (P. Myszor), 1 wstrzymujący się (C. Świerkot). 

 
14. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w przypadku nieruchomości niezamieszkałych, na których 

powstają odpady komunalne 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
15. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Ochrony Środowiska Dla 

Gminy Kobiór na lata 2022-2025 z uwzględnieniem perspektywy lat 2026-2029” 

 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
16. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały po wprowadzonych przez Komisje połączone 

Rady Gminy poprawkach, otrzymał pozytywną opinię. 

Uchwała została przyjęta: 14 głosów za, 1 przeciw (C. Świerkot) 

 
17. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/60/11 Rady Gminy 

Kobiór z dnia 27 października 2011r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
18. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze komunalizacji działek z 

przeznaczeniem pod tereny zielone 
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Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię komisji 

połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
19. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie nabycia w drodze komunalizacji działek z 

przeznaczeniem pod tereny zielone 

 

Uchwała została wniesiona do programu sesji. Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały 

otrzymał pozytywną opinię komisji połączonych Rady Gminy. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 
20. Sprawy bieżące. 

 

Radny Zygmunt Jaromin przypomniał o poruszanej wcześniej kwestii wiat przystankowych na 

ulicy Rodzinnej, która jest drogą powiatową. Wójt odpowiedział po rozeznaniu sprawy, że 

postawienie wiat jest zadaniem Gminy i będzie trzeba znaleźć na nie środki. 

 

Radny Przemysław Sawicki zaproponował by przejrzeć się kwestii oznakowania dróg by ciężki 

transport nie spowodował uszkodzeń nowo wyremontowanych dróg. Wójt odpowiedział, że znaki 

ograniczające tonaż pojawiają się sukcesywnie. Kwestia znaków drogowych łączy się też z 

bezpieczeństwem – w tym zakresie dokona się inwentaryzacji potrzeb i wizji lokalnych. 

 

Radny Czesław Świerkot zwrócił uwagę na problem poboczy ulicy Łukowej oraz innych 

wykończonych jedynie poprzez wysypanie ziemi, które przy ruchu samochodowym i niepogodzie 

ulegają uszkodzeniu. Wójt odpowiedział, że w przypadku zniszczenia poboczy można wzywać 

wykonawcę do napraw gwarancyjnych. Zwrócił też uwagę, że kosztowniejsze sposoby 

wykończenia poboczy oznaczają, że na inne prace drogowe pozostanie mniej środków. 

 
21. Interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Radna Paulina Myszor zwróciła uwagę, że w przypadku kilku posesji posiadających jedną bramę 

wjazdową dostarczany jest tylko jeden egzemplarz biuletynu gminnego. Wójt przypomniał, że 

biuletyn dostarczany jest nieodpłatnie - drukowane jest około 1100 egzemplarzy co nie pozwala na 

dostarczenie go na wszystkie posesje. Ponadto z wcześniejszych zapytań skierowanych do 

mieszkańców wynikało, że zainteresowanie drukowanym biuletynem jest niewielkie. Biuletyn jest 

dostępny na stronie internetowej, istnieje też możliwość jego dodrukowania. 

 

Wójt zabrał głos i podziękował za przyjęcie budżetu na 2022 rok. Zwrócił uwagę, że prace na 

budżetem były trudne w związku ze zmianami ustawowymi i zmniejszeniem dochodów własnych 

gmin. Mimo to na 2022 rok przyjęto ambitne plany inwestycyjne. 

 

Radna Ewa Targiel zauważyła, że lampy uliczne na ulicach Leśników i Żołędziowej zapalają się 

dopiero po godzinie 17. Wójt odpowiedział, że Gmina przyjrzy się sprawie. 

 
22. Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął sesję. 

 

 


